



## Protokoll styrelsemöte S17 2020-09-01

|                 |                             |                      |
|-----------------|-----------------------------|----------------------|
| <b>Närvaro:</b> | Noah Mayerhofer             | Ordförande           |
|                 | Felicia Gabriell Augustsson | Vice Ordförande      |
|                 | Filip Tran                  | Skattmästare         |
|                 | Arvid Bengtsson             | Studierådsordförande |
|                 | Filip Vannfält              | Informationsansvarig |
|                 | Sandra Nyström              | Cafémästare          |
|                 | Albin Sverreson             | Källarmästare        |
|                 | Oskar Pott                  | Aktivitetsansvarig   |
|                 | Linus Åbrink                | Sexmästare           |
|                 | Nils Stridbeck              | Øverphøs             |
|                 | Fred Nordell                | Revisor              |
|                 | Simon Thall                 | Kårkontakt TLTH      |
|                 | Fredric Ahrling             | Kårkontakt TLTH      |
|                 | Alexandra Bucei             |                      |
|                 | Rasmus Göransson            |                      |

- §1 OFMÖ Ordförande Noah Mayerhofer förklarade mötet öppnat klockan 12:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Alexandra Bucei
  - Rasmus Göransson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Filip Tran till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Inga föregående mötesprotokoll att godkänna.
- §7 Information från kåren Det är snart fullmäktige.  
Kårstyrelsen har haft sitt första styrelsemöte efter sommaren.  
Vill man heltidarna något så är de på kontoret.
- §8 Information PLCD Inget att rapportera.
- §9 Information från kollegierna Nils Stridbeck berättade att många i fhøben är stressade. Han sa



- också att de har ökat ut sin slack för att lättare koordinera var de olika sektionerna ska befinna sig på event.
- §10 Ekonomisk status Filip Tran berättade att efter att alla nuvarande fakturor är betalda har vi en likviditet på 625 tkr.
- §11 Utskottsrapporter Albin Sverreson sa att sektionen har köpt en bil.  
Alexandra Bucei berättade att Q-Group hade varit nöjda med företagspuben som hölls i måndags.
- §12 Köpa blix till sektionskameran Filip Vannfält la fram förslaget om att köpa in en blix för 1100 kr till sektionskameran på Informationsutskottets budget.  
Noah Mayerhofer föreslog att blixten skulle köpas in på sektionens projektbudget istället.  
Mötet diskuterade.  
Mötet **beslöt** att avsätta 1100kr från sektionens projektbudget för att köpa en blix till sektionskameran.
- §13 Bokslut Fred Nordell sa att revisorerna 18 inte har kollat mer på bokslutet under sommaren.  
Filip Tran meddelade att han ska börja på halvårsbokslutet.
- §14 Covid-19 Eftersom det har varit så få i iDét diskuterade mötet om det är nödvändigt att be alla i iDét lämna innan lunchen för att göra plats för de som ska värma mat.  
Mötet **beslöt** att det är upp till ansvarig styrelsemedlem att själv avgöra om man ska be alla lämna eller om det går att hålla avstånd trots att några sitter och äter.
- §15 Nollningsuppdatering Nils Stridbeck berättade att det har gått bra med nollningen hittills.  
Linus Åbrink sa att alla verkar nöjda med sittningarna.
- §16 Omvärldsbevakning Rasmus Göransson berättade att han har kollat hur media rapporterar om nollningen.
- §17 Beslutsuppföljning Inget beslut att följa upp.
- §18 Entlediganden av funktionärer Ingen att entlediga.
- §19 Val av funktionärer Mötet **beslöt** att välja in följande funktionärer i klump:



- Fredrik Hessner till Funktionär i Näringslivsutskottet
- Fred Nordell till Mentorskapsansvarig

- §20 Meddelanden Arvid Bengtsson förklarade att han hade fått mail från studie-  
vägledarna. De letade efter mentorer för InfoCom-studenter. Man  
kan göra en intresseanmälan på: [www.lu.se/arbetsom-mentor](http://www.lu.se/arbetsom-mentor)
- §21 Övrigt Filip Vannfält undrade vad för logga det ska vara på Nollnings-  
utskottets insigne.  
Noah Mayerhofer berättade att det ska bara stå utskottets namn  
på insigniet och inte vara en logga.
- §22 Noxys fun fact of the week Ä&&P sålde slut på 20 sekunder.
- §23 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:46.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Felicia Gabriell Augustsson  
Vice Ordförande

Noah Mayerhofer  
Ordförande

Filip Tran  
Skattmästare